
                    Styrets innstillinger til årsmøtesaker 2018. 

Forslag 1 

Styret synes forslaget er godt, men ønsker at det enhver sittende styre 

bestemmer hvem og hvor mange som skal bekle verv i komiteer. 

Forslag 2 

Sittende styre synes ikke dette har vært noe kjempeproblem, da de fleste som 

fikk tilsendt purring betalte dette da. Styret ber medlemmene sjekke at det er 

rett mailadresse regningene blir sendt til, da de fleste som fikk purring sier at 

de ikke hadde fått regningen. Styret støtter ikke forslaget. 

Forslag 3 

Styret støtter forslaget om en vedlikeholdsplan/fremdriftsplan for Sandnes 

camping. Styret støtter ikke forslaget om å vedta på årets årsmøte om økning 

på leia fra 2019. dette bør evt komme opp på neste årsmøte når 

vedlikeholdsplanen/fremdriftsplanen er lagt frem. 

Sak 4 

Styret støtter dette og at det tas av vedlikeholdsbudsjettet for 2018. 

 

 

 

 


